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Lena-Britt Johansen

Fra: Lisbeth Eriksen
Sendt: onsdag 2. november 2022 13:05
Til: Randi Elisabeth Gregersen
Kopi: Lena-Britt Johansen
Emne: Budsjettforespørsel 2023 - Moskenes kirkelige fellesråd

Hei, 
Moskenes kirkelige fellesråd har behov for et kommunalt driftstilskudd på netto kr 1.377.907 for 2023 for å 
opprettholde dagens minimumsdrift. 
Kommunal tjenesteyting er ikke inkludert. I dette beløpet ligger også en sårt tiltrengt diakonistilling på 25% 
(bispedømmet dekker den andre halvparten).  
Dette er en hjemmel som vi står i fare for å miste hvis vi heller ikke for 2023 får midler til denne stillingen.  
Diakonien er kirkens omsorgstjeneste, og en diakon/diakonimedarbeider er kritisk for samhandling mellom kirke og 
kommune på dette området. 
 
Som vist nedenfor har kommunal bevilling nærmest stått på stedet hvil siden 2004, og også uavhengig av at man har 
mistet ressurser i tidligere samarbeid med Flakstad. Det er over lang tid ikke bevilget noen økning i driftstilskudd til 
tross for prisstigning og lønnsøkning.  
 
Vi tillater oss å søke driftstilskuddet som angitt for å kunne opprettholde og ha trygghet og forutsigbarhet i en 
allerede tynn og belastet stab, og å kunne bemanne diakonistillingen på 50% i 2023.   
 

 
 
 
Driftsbevillinger 2004-2023: 
2004: kr 0,9 mill 2009: kr 1,2 mill 2014: kr 1,0 mill 2019: kr 1.2 mill 
2005: kr 1,0 mill 2010: kr 1,1 mill 2015: kr 1,0 mill 2020: kr 1.0 mill 
2006: kr 1,0 mill 2011: kr 1,2 mill  2016: kr 1.1 mill 2021: kr 1.1 mill 
2007: kr 1,0 mill 2012: kr 1,1 mill 2017: kr 1.1 mill 2022: kr 1.1 mill 
2008: kr 1,1 mill 2013: kr 1,0 mill 2018: kr 1.1 mill 2023: kr 1.38 mill 

 
 
Ta gjerne kontakt hvis spørsmål eller ytterligere detaljer ønskes. 
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Mvh 
Lisbeth Eriksen 
Fungerende kirkeverge 
 
 

Fra: Lisbeth Eriksen  
Sendt: torsdag 13. oktober 2022 09:37 
Til: Randi Elisabeth Gregersen <Randi.Elisabeth.Gregersen@moskenes.kommune.no> 
Emne: Budsjett 2023 - Moskenes kirkelige fellesråd 
 
Hei, 
Vi ønsker et møte med kommunedirektør, ordfører og lederne av de politiske partiene i forkant av 
budsjettbehandlingen for 2023. 
Dette for å gå gjennom forespørsel om budsjett for 2023 fra fellesrådet, informere om status når det gjelder f.eks. 
stab, bygninger og gravplasser, virksomhetsplan, og tanker om veien videre. 
 
Fra fellesrådet vil fellesrådets leder og fungerende kirkeverge delta. 
 
Har du forslag til tid og sted, og hvordan vi praktisk kan få til et slikt møte? 
 
Mvh 
Lisbeth 


